
 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

Az Alsószállás szinte teljes területét ellátó csatornavezeték terve jogerős vízjogi létesítési engedélyt kapott. A most 

engedélyezett szakasz a Odvashegy utcában a Hegyalja utcai csatlakozási ponttól egészen a Puttony utca elejéig tart. 

Nagyságrendileg hasonló szakaszra vonatkozik a gázvezeték engedélyezési terve, amelynek benyújtásával megvártuk a 

csatornavezeték engedélyezésének eredményét, de mivel az sikeres volt, változtatás nélkül beadjuk ezen kérelmünket is. 

A sokak által kérdezett vízvezeték kiépítése pedig Frankhegy felöl várható. Ennek természetesen előfeltétele, hogy 

Frankhegy Alsószállással határos részein a vezetékhálózat kiépítésre kerüljön. Ennek belátható időn belüli kiépítésére 

reális esélyt látunk, mivel jelenleg önkormányzati finanszírozással jelentős, átfogó tervezési folyamatok zajlanak.  

Az elmúlt hónapban kézhez vettük a Hárslevelű utca megosztásához szükséges jogerős telekalakítási engedélyt is, ami 

egy több mint két éves folyamat eredménye volt. Most már csak a tényleges földhivatali átvezetés van hátra ezen ügy 

rendezéséből. Ismételten köszönjük az utcával szomszédos azon tulajdonosoknak, akik anyagilag is hozzájárultak az 

ezzel összefüggő költségekhez. A megosztás annak érdekében volt szükséges, hogy ezen utca is bekapcsolható legyen a 

jövőben kiépítésre kerülő közműhálózatba. 

Többen többször is jelezték felénk azt a problémát, hogy egyes telkek tulajdonosai a művelési kötelezettségüknek nem 

tesznek eleget, telkük gondozatlan, gyomos. Április folyamán kérni fogjuk az önkormányzat illetékeseitől ennek 

helyszíni ellenőrzését és szükség szerinti szankcionálását. Reméljük minél kevesebb helyszínen lesz szükség hatósági 

intézkedésre. Azon tulajdonosok részére, akik igénylik, tudunk segíteni olyan személyek ajánlásával, akik az évi 

kétszeri-háromszori kaszálást kedvező díjazás mellett elvégzik. Egyúttal kérjük, hogy a kerti nyesedéket ne hordják ki 

az utcára, illetve a környező árkokba, mivel azt jellemzően az egyesület saját költségére szállíttatja el. 

Közeleg a 2010. évi SZJA bevallások határideje. Kérjük, rendelkezzenek adójuk 1 %-áról egyesületünk javára, 

amelyből befolyó összeget a környék fejlesztésére fordítunk. Rendelkező nyilatkozatot csatolunk, de az honlapunkról is 

letölthető. 
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